
Input raadwerkgroep sociaal domein 20 januari: 

evaluatie werkgroep en conclusies en aanbevelingen voor de 
toekomst

In onze laatste werkgroep hebben we afgesproken op basis van onderstaande vragen vooraf 
met je fractie na te denken over de evaluatie en de insteek voor vervolg aan de hand van de 
doelstellingen uit de oorspronkelijke motie. Hierbij een hulpmiddel waar de gestelde vragen 
al vooringevuld zijn.

Fractie: CDA 

1. Kaders stellen: In hoeverre heeft de werkgroep de mogelijkheden voor de raad om 
kaders te stellen versterkt? 

Antwoord: 
Tot op heden is dit niet echt merkbaar. Daarvoor is de tijd te kort gebleken. Wel een 
duidelijk inzicht en invloed gehad op de monitor en de indicatoren. Dit is een eerste 
stap in de goede richting. 

Huidige portefeuillehouder heeft aangegeven weg te willen blijven van de operatie 
en wil geen casuïstiek bespreken. Met name het laatste kan de raad wel verder 
helpen in haar afwegingen. CDA vindt dat ook hiervoor aandacht moet zijn. 

2. Controlerende rol: In hoeverre heeft de werkgroep de mogelijkheden voor de raad 
om haar controlerende rol te vervullen versterkt?

Antwoord: 

Deze versterking van de controlerende rol is beperkt gebleven. Het is goed om samen 
met wethouder en beleidsmedewerkers een kijkje achter de schermen te kunnen 
nemen en te horen over problemen en oplossingen. Of dat ook leidt tot een 
versterking van onze controlerende rol is maar de vraag. Zal ook afhangen van het 
kritische vermogen van de leden van de werkgroep. 

3. Financiële kaders: Hoe heeft de werkgroep volgens u toegezien op de financiële 
kaders en heeft dit geleid tot wijziging van kaders? 

Antwoord: 

De financiële kaders zijn niet uitvoerig besproken binnen de werkgroep, laat staan 
dat we er enig invloed op hebben gehad. De Raad (maar ook de wethouder) wordt 
telkens ‘verrast’ door grote financiële tegenvallers m.n. in de jeugdzorg. Om de 
stijgende kosten tegen te gaan zijn een aantal instrumenten ingezet waaronder de 



inzet van een POJ. Significante verbeteringen worden verwacht maar zijn nog niet 
echt zichtbaar omdat daarvoor de termijn daarvoor nog te kort is.   

4. Informatiepositie: In hoeverre heeft de werkgroep bijgedragen aan de 
informatiepositie van de Raad?

Antwoord: 

De bijeenkomsten met de werkgroep zijn, zoals het hoort, apolitiek en geeft betere 
mogelijkheden om informatie uit te wisselen dan met een voorronde of een crtg. Het 
is wel belangrijk dat de informatie door de werkgroep op een goede wijze met de 
raad gedeeld wordt. 
Verder mag de Raad nadrukkelijker met vragen of opmerkingen aankloppen bij de 
werkgroep.  
Kortom:  de Raad heeft met de aanwezigheid van een raadswerkgroep een betere 
informatiepositie maar kan deze beter benutten.  

5. Wat zou er volgens u op bovenstaande onderdelen (kaderstellende- en 
controlerende rol, financiële grip en informatiepositie) beter/anders kunnen of nog 
moeten gebeuren en hoe zou dit een vervolg kunnen krijgen en in welke vorm? 

Antwoord: 

Maak helder afspraken over de agenda van de werkgroep. De onderwerpen, de 
bijbehorende kaders, de monitor en andere controle mogelijkheden. Bij dat laatste 
moet je o.a. denken aan de ervaringen van de cliënten, de inwoners die de zorg 
ontvangen. Daar draait het tenslotte om! 

Grip op financiën binnen het Sociaal Domein blijft lastig zolang onze invloed hierop 
beperkt is. We hebben dit gezien aan de 18 financiële maatregelen die telkens weer 
door de actualiteit werden ingehaald. 
 


